

Date: 26/07/2020

التاريخ: 2020/07/26

H.E. Hassan Abdul Rahman Al Serkal

المحترم

سعادة/ حسن عبدالرحمن السركال

Executive Vice President

نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات

Chief Operations Officer (COO)

رئيس قطاع العمليات

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

Dubai -UAE

دبي - إ.ع.م

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

**Subject: In response to your letter dated 23/07/2020 regarding media reports about the restructuring of Muttrah Tourism Development Company LLC**

**الموضوع: رداً على رسالتكم بتاريخ 2020/07/23 بشأن التقارير الإعلامية حول إعادة هيكلة شركة مطرح للتنمية السياحية ش.م.م**

With reference to the above-mentioned subject, DAMAC Properties Dubai Co PJSC would like to confirm that Port Investment Limited which transferred its shares to Omran Group is owned by DAMAC International Limited, a joint venture company in which DAMAC Properties Dubai Co PJSC is a minority 20% shareholder only.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، تود شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع) أن تؤكد أن شركة بورت انفيستمنت ليمتد التي حولت أسهمها إلى مجموعة عمران هي شركة مملوكة من قبل شركة داماك إنترناشيونال ليمتد، وهي شركة تمتلك فيها شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع) حصة أقلية بنسبة 20% فقط.

Given DAMAC Properties Dubai Co PJSC share contribution to the project and as the project was not launched yet, the above action has no effect on DAMAC Properties Dubai Co PJSC.

نظراً لنسبة مساهمة شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع) في المشروع، وبما أن المشروع لم يتم إطلاقه بعد، فإن الإجراء المذكور أعلاه ليس له تأثير على شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع).

**Maher El Bilbeisi**  
Company Secretary

**ماهر البلبيسي**  
أمين سر مجلس الإدارة

